
Referat af mødet den 28. juni i styregruppen til oprettelse af 
Fællesråd for Riisvangen 

Mødet blev afholdt tirsdag den 28. juni kl 18:30 hos Niels Traboldt, Hans Egedes Vej 6, 
8200 Aarhus N. 


Tilstede var:  
Frank Kold Sørensen, Vejlauget Ny Tjørnegade og Birkegade,

Niels Erik Traboldt, Grundejerforeningen Knud Rasmussens Vej

Frank Bisgaard Winther, Hvedevangen

Eva Meyer, Otto Sverdrups Vej

Søren Madsen, Nordvestpassagen

Lars Krogh Andersen, G. C. Amdrups Vej


Dagsorden: 

1. Valg af dirigent

2. Siden sidst

3. Gennemgang af udkast til vedtægter.

4. Kommentarer til hjemmesiden: https://riisvangenfaellesraad.dk 

5. Sammensætning af gruppe, der afvikler loppemarkedet den 7. august.

6. Sammensætning af gruppe, der står for det praktiske omkring den stiftende 

generalforsamling den 14. august. Drikkevarer, stoleopsætning mv. Eventuel 
livestream på facebook, hvis der kommer flere, end vi må være i 
Fritidshjemmets Skovvangs festsal.


7. Vi flager ‘helhedsplanen’ ud, status.

8. Løbeseddel til Riisvangens beboere, status.

9. Plakat ‘Bevar Riisvangen'. Plotter = stor printer haves.

10.Kandidater til fællesrådets bestyrelse.

11.Eventuelt


Pkt 1: Valg af dirigent: 

Niels Traboldt blev valgt som dirigent. Niels spurgte, om der var 	 	 	 	 	
bemærkninger til sidste mødes referat. Det var der ikke. 


Det blev foreslået, at målrette dagsordnen mod den stiftende generalforsamling. Det blev 
vedtaget.


Det blev foreslået, at der blev en kort præsentationsrunde af hensyn til Eva Meyer 	 	
og Søren Madsen, der ikke var med på det første møde. Her er kun refereret fra 		 	
Evas og Sørens præsentation. Præsentation af de øvrige mødedeltagere kan ses i 	 	
referatet fra mødet den 8. juni .


Eva Meyer har boet på Otto Sverdrups Vej i 4 år og er meget glad for det område, 	 	
hun bor i. Eva arbejder i Cowi med byplanlægning. Hun er meget optaget af 	 	 	
kommunens planer for Riisvangen og vil gerne sidde i en kommende bestyrelse.


Søren Madsen har boet i Riisvangen siden 1983. Bor for nuværende på 	 	 	 	
Nordvestpassagen. 	Er netop gået på pension. Søren har tidligere blandt andet 

arbejdet for Boligselskabernes Landsforening


https://riisvangenfaellesraad.dk/


Pkt 2: Siden sidst: 		 	 	 

Søren mener, at ‘helhedsplanen’ skal angribes samtidigt fra flere sider.


Frank Kold: Der må i udgangspunktet være fire spor:


1) Lobbyist sporet

2) Presse sporet

3) Mobilisering af Riisvangens beboere sporet.

4) Forvaltningsaktindsigts sporet 


Der blev talt om den nye formand for den socialdemokratiske  byrådsgruppe.


Pkt 3: Gennemgang af udkast til vedtægter: 
Søren var meget imod generalforsamlingens dagsorden pkt 2: Godkendelse af seneste 
generalforsamlingsreferat. 


Han sagde, at det foreningsretligt er fastlagt, at referater er endelige, når de er 
underskrevet af mødets dirigent og bestyrelsesformanden. Det blev vedtaget at fjerne 
punktet fra generalforsamlingsdagsordnen.


Frank K. og Frank W. havde tilføjelser til vedtægterne, som de vil sende til Lars.


Pkt 4: Kommentarer til hjemmesiden:  
Det blev besluttet, at hjemmesiden kan frigives med følgende ændringer: 


Arrangementet den 7. august er aflyst. 


Der vil blive et formøde før den stiftende generalforsamling søndag den 14. august. 


Der oprettes et link, hvor beboere i Riisvangen kan melde sig som kandidater til 
Riisvangens Fællesråds bestyrelse. 


Det blev også foreslået, at der kan oprettes et link, hvor man kan donere penge til 
tryksager mv. Hvorvidt dette er muligt skal undersøges.


Pkt 5, 6, 7, 8 og 9: Oprettelse af gruppe til den praktiske afvikling af stiftende 
generalforsamling mv: 
Frank W og Frank K meldte sig til at starte en ad hoc gruppe op, som skal varetage 
forskellige opgaver: Praktisk assistance i forbindelse med den stiftende 
generalforsamling, skrive udkast til folder til omdeling, fremstille grafiske filer til oplægning 
på forskellige medier, som beboere i Riisvangen selv kan printe. Gruppen skal også se på 
projektet: Riisvangen flager ‘helhedsplanen’ ud.


Lars efterlyste layout til plakat.




Pkt 10: Kandidater til Fællesrådets bestyrelse: 
Der er i øjeblikket 3 kandidater til bestyrelsen for et kommende Riisvangen Fællesråd: 


Eva Meyer

Ida Relsted

Peter Bugge


Nye kandidater kan melde sig på riisvangenfaellesraad.dk som beskrevet under pkt. 4.


Afrunding: 
Niels ville gerne tale om etik i forhold til hjemmesiderne. Lars sagde, at det ikke vil være 
muligt for udenforstående at lægge indlæg på hverken riisvangenfaellesraad.dk eller den 
nye side riisvangen.dk


Niels ønskede oplysninger omkring projektets økonomi. Lars sender liste over 
grundejerforeningsformænd. Niels skriver til disse om økonomisk støtte til arbejdet med 
mobilisering af Riisvangens beboere.


Vedrørende opbygning af liste over løbere: Lars sender mail med åben liste over løbere til 
uddeling af tryksag til Riisvangens beboere, som der kan laves tilføjelser på.


Lars tager kontakt til Steffen Wich for at informere ham om den stiftende 
generalforsamling i Riisvangens Fællesråd den 28. august 2022.


Lars fremførte det forhold at formænd for Trøjborg og Christiansbjergs fællesråd i anden 
uge af juli har meldt sig til at gennemgå samtlige høringssvar fra høringen om 
‘helhedsplanen’ for Randersvej for at lave orienteringsskrivelse til byrådet om indholdet af 
høringssvarene. Der er ikke nogen repræsentant fra Riisvangen i den gruppe. 

Lars kontakter Niels Sidenius, formand for Trøjborg fællesråd om dette.


Ref.: LKA
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